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Komisia na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity          

                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 9.2.2017 
 
 
     Poslanci               Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:  1. František Tomko   1. Verona Tóthová  
     2. Koloman Demeter                  2. Ing. Jozef Figura            
                                                3. Beáta Kereštanová Mgr.               3. Ing. Zděnek Veleba      
 
Neprítomní členovia komisie: 1. Ing. Róbert Puci 
 
Ostatní prítomní:         1. Jozef Kereštan Ing. 
                                                                                                           2. Peter Sovák . Mgr 
                                                                                                           3. Miroslav Cabada Mgr. 
                                                                                                           4. Jindřich Sosna Bc. 
                                                                                                           5. Miroslav Davala 
                                                                                                           6. Michal Davala               
         
     
Priebeh rokovania: 
Komisia Mestského zastupiteľstva v Trebišove na riešenie problémov marginalizovanej rómskej 
komunity na zasadnutí prerokovala program zasadnutia s následným  doplnením bodov o bod č. 5 – 
riešenie pohybu rómskych občanov na sídliskách Sever, Juh, ulica Berehovská a IBV Vojenské lúčky 
a o bod č. 6  - činnosť rómskej poriadkovej služby.  
Doplnením daných bodov bol schválený program zasadnutia komisie o body 5 a 6.     
1. V bode 2. programu bol prerokovaný plán zasadnutí komisie, podľa schváleného plánu zasadnutí 

riadneho mestského zastupiteľstva pre rok 2017.  Zasadnutie určí predseda komisie so stanovením 
programu.    

2. V bode 3. – informatívna správa z návštevy splnomocnenca vlády SR pre rómsku komunitu. 
Výsledky rokovania podal prednosta mestského úradu Peter Sovák, ktorý oboznámil členov 
komisie o možnosti finančnej spoluúčasti na vypracovaní projektu kanalizácie a následné využitie 
európskych programov cestou Ministerstva vnútra Slovenskej republiky. V oblasti terénnej 
sociálnej práce bude spustený projekt v 1. polroku 2017.  V rámci operačného programu  „ Ľudské 
zdroje“, je vyhlásený projekt, ktorý je zameraný na  podporu prístupu k pitnej vode v prostredí 
separovaných a segregovaných marginalizovaných komunít, ktorý bude riešiť výstavbu a rozšírenie 
miestnych vodovodných rozvodov pitnej vody do DN 150 vrátane zemných prác, rúrového vedenia 
armatúr, revíznych šachiet, spätnej úpravy pozemných komunikácií a úpravy okolia výdajného 
miesta pitnej vody spevnenými plochami a zariadeniami na odvod vody. 
p. Demeter  
Opakovane upozornil vedenie mesta na havarijný stav na ulici Jesennej, kde požaduje urýchlenú 
realizáciu osadenia odvodňovacieho potrubia. 
Navrhol, prerokovať na zasadnutí mestského zastupiteľstva možnosť vyčlenenia finančných 
prostriedkov pre opravy  strešných krytín na bytových domoch v rómskej osade, nakoľko väčšia 



Strana 2 z 2 
 

časť krytín zateká. Požiadal prednostu mestského úradu  o sledovanosť výziev k danej 
problematike.  
p. Tomko   
Poukázal na vážnosť komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity z dôvodu 
neprizvania členov komisie k jednaniu, počas návštevy splnomocnenca vlády SR pre rómske 
komunity.  
Požiadal prednostu mestského úradu, aby pri ďalších pracovných stretnutiach s splnomocnencom 
vlády SR pre rómske komunity, boli prizývaní formou pozvánky aj členovia komisie na riešenie 
problémov marginalizovanej rómskej komunity.  
p.Figura 
Požiadal prednostu mestského úradu o vysvetlenie príčin nezrealizovania odvodnenia  ulice Jesenná 
v roku 2016.  
 Prednosta mestského úradu p. Sovák informoval o ďalšom postupe pri riešení daného problému 
v roku 2017 v čase keď to dovolia klimatické podmienky.  V terajšom období mesto Trebišov 
vzniknutú situáciu (zaplavenie ulice povrchovou vodou) rieši v spolupráci s DHZM. 

3. V bode 4. – informatívna správa z činnosti MsP.   
p. Tomko 
Pripomienkoval informáciu monitoringu osôb postávajúcich na miestach, kde vykonávajú 
prostitúciu. Zároveň požiadal o možnosť vypracovania zoznamu, aby  bolo isté, že sú to obyvateľky 
mesta Trebišov. 
Poverený náčelník MsP p. Cabada informoval členov komisie o práci MsP pri eliminácii prostitúcie 
na území mesta vytláčaním z okolia nákupného strediska Paričan do okrajových časti mesta. 
Zároveň informoval, že na území mesta nie je organizovaná prostitúcia. Danú činnosť vykonávajú 
obyvateľky s trvalým pobytom na území mesta Trebišov. 

4. V bode 5. - riešenie pohybu rómskych občanov na sídliskách Sever, Juh, ulica Berehovská a IBV 
Vojenské lúčky. 
p. Tomko 
Pripomienkoval činnosť rómskej poriadkovej služby  v daných lokalitách s neustálym pohybom 
rómskych občanov pri vyberaní odpadkov z kontajnerov. 
Zároveň poukázal na nečinnosť RPS pri kontrole rómskych občanov pri vstupe do osady. 

5. V bode 6. - činnosť rómskej poriadkovej služby  
p. Cabada  
Oboznámil členov komisie o právomociach a kompetenciách  členov RPS a rozmiestnenie členov 
RPS. Zároveň informoval komisiu o možnosti eliminácie pohybu rómskych občanov po 
jednotlivých uliciach zmenou času vývozu odpadkových košov, čím sa má docieliť obmedzenie 
výberu odpadkov od rodinných domov. 

6. V bode 7. - rôzne  
p. Tomko 
Požiadal p. Davalu kedy a  ako bolo riešené počas mimoriadnej situácie spriechodnenie ulíc 
v rómskej osade. 
p. Davala  
Rómska osada bola spriechodnená  dňa 15. 1. 2017 o 10,30 hod. Na spriechodnenie bola vyčlenená 
technika objednaná od firmy UNITRANS.     
     

     
Zapísal: Ing. Jozef Kereštan, tajomník komisie 
Schválil: František Tomko, predseda komisie 


